
Olomouc 24. ledna 2021 

Vážený pane řediteli, vážený pane děkane, vážená komise, 

jakožto budoucí letošní absolventka studijního programu Všeobecné lékařství, bych se ráda zúčastnila 
výběrového řízení na pozici lékařky / asistentky v rámci Absolventského programu FNOL a LF UP. Ráda 
bych využila této příležitosti a stala se tak součástí týmu lékařů fakultní nemocnice a zároveň se 
podílela i na výuce studentů, budoucích kolegů. Fakultní nemocnice je prestižní pracoviště, které nabízí 
velký potenciál k odbornému růstu a získání cenných zkušeností. Hlavně ale nabízí skvělé zázemí pro 
vědecký výzkum a spolu s fakultou i pro doktorské studium, ke kterému bych se v budoucnu chtěla 
zapsat právě na své Alma Mater. Ta mi velmi přirostla k srdci především díky úzké, a hlavně výborně 
fungující spolupráci mezi fakultou a nemocnicí, která je silným předpokladem pro úspěšné a naplňující 
studium. Nemyslím si, že toto je samozřejmostí, proto Vám za to patří opravdu velké díky a musím říci, 
že je to jeden z hlavních důvodů, proč je mým snem právě toto místo.  

Nejraději bych se v budoucnu věnovala urologii, i proto je pro mne FNOL bez jakýchkoliv pochyb první 
volbou. Urologická klinika patří mezi nejlepší evropská supermoderní pracoviště věnující se celé šíři 
tohoto oboru včetně andrologie, dětské urologie a transplantace ledvin. Je perfektně vybavena a 
umožňuje celé spektrum výkonů od intervenční sonografie, endoskopických zákroků, laparoskopické a 
klasické chirurgie až po robotem asistované operace. Ani nejnovější generace robota daVinci ale není 
jistou zárukou úspěchu, za tou stojí především chirurgický tým pod vedením prof. Študenta, díky 
kterému patří klinika mezi jedno z pěti světových pracovišť, která jsou citována v odborných 
společnostech jako hlavní autority, a zapojuje se do mezinárodních studií. 

Během dobrovolné praxe na chirurgii i volitelné praxe na urologii jsem si potvrdila, že bych ve svém 
povolání ráda využila a rozvíjela svou manuální zručnost, jsem samostatná, rozhodná, organizačně 
schopná, ráda se učím novým věcem a nemám problém s týmovou spoluprací. Bylo by mi ctí začít svou 
lékařskou kariéru právě zde na urologické klinice FNOL, v případě že by nebylo možné nastoupit na 
tuto kliniku, zvažovala bych i jiné obory. V rámci studia, a především během odborných praxí mne také 
velmi zaujala anesteziologie. Obor, který neztratil kontakt s chirurgickými obory, ale jehož krása je 
podle mého názoru především v interdisciplinárním pohledu na pacienta a možnosti využití nabytých 
znalostí z celého vnitřního lékařství.  

Těším se na setkání u osobního pohovoru, kde vám ráda zodpovím vaše otázky, případně doplním další 
podrobnosti. 
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